
 

Zápis č. 24 

ze schůze Výboru ČBF, která se konala dne 15.04.2024  

Přítomni: M. Jansta, Z. Bříza, T. Kotrč, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, J. Kadlec, J. Welsch  

Omluveni: M. Matoulek, M. Šob 

DOR: R. Tesař – předseda DOR, P. Sušer – 1.místopředseda DOR  

Hosté: R. Vyklický, F. Rón  

Program schůze výboru: 

1. Kontrola zápisu schůze Výboru ČBF, ze dne 25.03.2024 

2. Vyhlášení soutěží pro sezónu 24/25: U19, U17, žákovské soutěže, II. Liga mužů, I a II. Liga žen 

3. Různé 
 

Výbor ČBF přijal návrh, aby předsedajícím schůze byl 1. místopředseda ČBF Z. Bříza. 

24.1. Kontrola zápisu schůze Výboru ČBF, ze dne 25.03.24 

 

Bod programu: 20.2, Harmonogram příprav Valné hromady 2024 

Datum Informace 

11.12.2023 

Výbor se usnesl, že Valná hromada ČBF se uskuteční dne 29. dubna 2024 od 13:00 

v hotelu Pyramida, Praha 6.  

Výbor pověřil M. Šoba přípravou organizačních záležitostí. Program Valné hromady 

ČBF bude zveřejněn do 29. března 2024. 

Výbor připomíná, že v souladu s čl. 19.1 Stanov ČBF mohou členové ČBF předkládat své 

návrhy na změny Stanov ČBF, sportovně-technických řádů ČBF a směrnic ČBF 

(Basketbalových řádů) do 31. 1. 2024. 

15.01.2024 

M. Šob informoval Výbor o postupu příprav Valné hromady. Došlo k rezervaci 

zasedacích prostor hotelu Pyramida a bylo zajištěno elektronické hlasovací zařízení a 

další technika.  

14.02.2024 

Byly uzavřeny smlouvy na pronájem prostor hotelu Pyramida, kde bude probíhat VH 

2024. Jsou zajištěni dodavatelé audiovizuální techniky a elektronického hlasovacího 

zařízení. 

V souladu s čl. 19.1 Stanov ČBF měli možnost členové ČBF předložit své návrhy na 

změny Stanov ČBF, sportovně-technických řádů ČBF a směrnic ČBF (Basketbalových 

řádů) do 31. 1. 2024. Návrhy byly předány předsedovi Legislativní komise.  

Dne 13.02.2024 zasedala Legislativní komise ČBF, která se zabývala podněty Členů ČBF 

a návrhy Legislativní komise. O závěrech a návrzích Legislativní komise bude Výbor ČBF 

informován na svém příštím zasedání předsedou Legislativní komise P. Hlaváčkem. 



 

25.03.24 

Výbor nejprve projednal návrhy změn Řádů ČBF, které Legislativní komise 

nedoporučuje Valné hromadě přijmout. Výbor po projednání ve vztahu k těmto 

návrhům souhlasí se stanoviskem Legislativní komise. 

Výbor dále projednal návrhy změn Řádů ČBF, které Legislativní komise doporučuje 

Valné hromadě přijmout. Jedná se o změny v těchto dokumentech: 

• Basketbalový řád 

• Směrnice o startu zahraničních hráčů v družstvech oddílů a klubů ČR 

• Přestupní řád 

• Licenční řád 

• Disciplinární řád 

• Trenérský řád 

• Stanovy ČBF 

Výbor po projednání ve vztahu k těmto návrhům souhlasí se stanoviskem Legislativní 

komise. 

Návrhy změn Řádů ČBF, včetně stanovisek Legislativní komise, budou zveřejněny na 

webových stránkách ČBF nejpozději do 29.3.2024. 

15.04.24 

Pozvánka na VH ČBF byla odeslána řádně dne 28. 3. 2024 organizačním pracovníkům 

všech klubů ČBF včetně jejího programu, a to elektronicky prostřednictvím e-mailu. 

Pozvánka a veškeré informace k jednání VH ČBF byly dále dne 29. 3. 2024 zveřejněny 

na webových stránkách ČBF. Součástí pozvánky byl i delegační lístek.  

Organizační pracovníci klubů byli informováni, že zaslání podkladů v tištěné formě si 

lze vyžádat na Sekretariátu ČBF. Podklady v tištěné formě budou také k dispozici při 

prezenci na Valné hromadě ČBF. 

VH ČBF je svolána s tímto pořadem jednání: 

1. Zahájení, ověření schopnosti se usnášet, volba: 

  - Předsedy valné hromady, 

  - Pracovního předsednictva valné hromady, 

  - Zapisovatele valné hromady, 

  - Mandátové komise, 

  - Návrhové komise. 

2. Zpráva Výboru ČBF. 

3. Hospodaření skupiny ČBF za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024. 

4. Zpráva Dozorčí a odvolací rady ČBF. 

5. Úprava Řádů a změna Stanov ČBF. 

6. Statut a jednací řád AK. 

7. Volba auditora ČBF. 

8. Diskuse. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 



 

Bod programu: 20.3, Návrh rozpočtu 

Datum Informace 

11.12.2023 

Výbor ČBF se tímto bodem zabývá dlouhodobě, viz bod 19.2 tohoto zápisu. Z. Bříza a 

M. Šob informovali o průběhu tvorby rozpočtu ČBF pro kalendářní rok 2024. Jednotlivé 

složky ČBF dodaly rozpočtové požadavky pro kalendářní rok, které byly zasazeny dle 

příjmů kalendářního roku 2023. Proběhl dotazník Prioritizace sportu ze strany NSA. 

ČBF čeká na jeho závěry a následné vypsání výzvy NSA k podání žádosti o dotaci (termín 

dodání do 24.11.2023). Očekávají se bližší informace týkající se dotace NSA na začátku 

kalendářního roku 2024.   

15.01.2024 

M. Šob Výbor informoval, že Národní sportovní agentura představila výsledky 

prioritizace sportů – basketbal (tedy ČBF) byl zařazen mezi 30 prioritizovaných sportů.  

M. Šob současně Výbor informoval o postupu přípravy žádost ČBF do dotační výzvy 

NSA na Podporu sportovních organizací svazového charakteru pro rok 2024. Termín 

podání žádosti je do 26. ledna 2024, žádost je však již v závěrečné fázi finalizace a bude 

podána cca s týdenním předstihem.  

14.02.2024 

Výbor byl prostřednictvím M. Šoba informován o tom, že k odeslání na NSA jsou 

připraveny:  

• vyúčtování dotace na Podporu sportovních organizací svazového charakteru 

za rok 2023 spolu se Závěrečnou zprávou o výsledcích státní reprezentace a 

vyhodnocení péče o talentovanou mládeže za rok 2023, kterou se Výbor 

zabýval na začátku dnešního jednání;  

• vyúčtování dotace VSA FIBA 3x3 World Tour 2023 a FIBA 3x3 Women´s Series 

2023, včetně hodnotící zprávy;  

• vyúčtování dotace LOH 28 za rok 2023, včetně závěrečné zprávy; 

• aktualizovaná koncepce LOH28.  

Žádost do dotační výzvy NSA 23/2023 na Podporu sportovních organizací svazového 

charakteru pro rok 2024 byla již podána. Zbývá dořešit databázi v rámci Rejstříku 

sportu, NSA začátkem týdne prodloužila termín na doplnění databáze Rejstříku sportu 

do 23.2.2024, příslušná data má ČBF připravena, čeká se na zprovoznění Rejstříku 

sportu ze strany NSA. 

M. Jansta, Z.Bříza, I. Lukš a M. Šob se 12.2.24 zúčastnili schůzky se členy rady NSA 

v návaznosti na přípravu žádostí o zařazení pořádání šampionátů EuroBasket žen 2025, 

WorldCup U19 (2025) žen a WorldCup U17 (2026) žen v Brně mezi významné sportovní 

akce mimořádné důležitosti (VSA MD). Termín pro podání žádosti je 15.4.2024. 

Sekretariát ČBF pracuje na vyhotovení Studií proveditelnosti. 

25.03.2024 

M. Šob a T. Kotrč informovali, že se dne 18.3.2024 zúčastnili schůzky s NSA určené pro 

30 prioritizovaných sportů, kde NSA přislíbila, že dotace pro rok 2024 obdrží sportovní 

svazy do půlky měsíce dubna. Zároveň NSA potvrdila pokračování projektu LOH28 

s tím, že sportovní svazy mohou počítat minimálně s podporou ve výši 70 % oproti roku 

2023.  



 

15.04.2024 

Členové ČBF byli dne 9. 4. 2024 informováni prostřednictvím webových stránek ČBF 

o aktuálním stavu finanční podpory ze státního rozpočtu sportovním svazům 

prostřednictvím výzvy NSA Podpora sportovních organizací svazového charakteru 

2024. ČBF dodala podle požadavků NSA všechny potřebné podklady, ke dni 9. 4. 2024 

neobdržela žádné vyrozumění ani prostředky ze strany NSA a ČBF tak zatím nemohla 

prostředky dále distribuovat do oblastí, klubů a složek ČBF.  

NSA dne 15. 4. 2024 vyplatila ČBF alespoň základní garantovanou částku podpory, 

tedy 103 % výše loňského roku v oblasti Reprezentace a Talent a 95 % výše loňského 

roku v oblasti Činnosti svazů. Konečné vyrozumění o celkové výši podpory v rámci 

výzvy Podpora sportovních organizací svazového charakteru 2024 přislíbila NSA do 

konce měsíce dubna.  

Výbor ČBF prozatím pracuje v rozpočtu na rok 2024 pouze s příjmy, které nyní NSA 

Vyplatila.  

Výše podpory NSA v rámci projektu LOH 28 není známa a dosud nebyla vypsána ani 

výzva k podání žádostí o dotaci. 

 ÚKOL TRVÁ 

 

Bod programu: 20.4.9, Záměr zvýšení členských příspěvků 

Datum Informace 

11.12.2023 

Výbor se na základě doporučení NSA a její strategie pro následující období usnesl na 

záměru zvýšení členských příspěvků ČBF, ke kterému bude přikročeno od roku 2025. 

Výbor zadal M. Šobovi pokyn k přípravě konkrétního návrhu zvýšení členských 

příspěvků ČBF, ve kterém by měla nově být zohledněna věkové kategorie 

senior/seniorka. 

Výbor současně konstatoval, že pokud z programů vyhlášených NSA vyplyne povinnost 

zvýšit členské příspěvky ČBF dříve, než v roce 2025, bude nutné na takovou situaci 

operativně zareagovat. 

15.01.2024 

Výboru byl předložen návrh změny Organizační směrnice členství v ČBF pro rok 2025 

zpracovaný M. Šobem a I. Lukšem. Návrh zahrnuje vznik nové věkové kategorie Dospělí 

60+, bonus při platbě ročního členského příspěvku do 1. března příslušného roku, 

možnost opětovného přijetí člena po zrušení členství nejdříve po 24 měsících a další 

technické úpravy. Záměrem je platnost změn od roku 2025.  

Výbor se bude návrhem i nadále zabývat. Výbor uložil projednat návrh s Oblastmi ČBF 

při plánovaném on-line jednání dne 23.1.2024. 

14.02.2024 

I. Lukš, Z. Bříza a M. Šob informovali, že s Oblastmi ČBF byl znovu projednán záměr 

změny Organizační směrnice členství v ČBF včetně jejich příloh pro rok 2025.  

Výbor byl seznámen s finálním zněním návrhu změny této směrnice včetně obou jejích 

příloh. Výbor se usnesl, že umožní členům ČBF vyjádřit se k navrhované změně 

Organizační směrnici o členství v ČBF na nadcházející Valné hromadě a do té doby 



 

pověřil M. Šoba, aby byla změna směrnice komunikována s členy ČBF prostřednictvím 

komunikačních kanálů ČBF a zástupců Oblastí ČBF.  

25.03.2024 

M. Šob a T. Kotrč informovali, že na schůzce se sportovními svazy NSA informovala, že 

od roku 2025 bude podmínkou pro přidělení dotací minimální roční členský příspěvek 

200 Kč bez rozdílu věku, přičemž sportovní svazy budou povinny mít nástroj 

průkaznosti plateb. Z uvedeného důvodu bude ČBF nucena navýšit minimální roční 

členský příspěvek. 

M. Šob představil návrh komunikačního plánu k záměru zvýšení členských příspěvků 

směrem ke členům ČBF a do basketbalového hnutí. Komunikace tématu by měla začít 

začátkem dubna.  

15.04.2024 

Dne 9. 4. 2024 byla dle plánu zahájena informační kampaň o záměru změny 

Organizační směrnice členství v ČBF zahrnující zvýšení členských příspěvků od roku 

2025. Byl odeslán informační email na kluby, informace byly zveřejněny na 

webových stránkách ČBF a byl vydán podcast ČBF s hosty Z. Břízou a M. Šobem. 

Koncem dubna bude vydána přehledná infografika změn, bude to téma 

v pravidelném newsletteru ČBF a celý záměr bude představen v diskusi v rámci VH 

ČBF.  

 ÚKOL TRVÁ 

 
 

Bod programu: 23.4.3, Návrhy ke schválení změn pro soutěž Extraliga U17 a U19 muži od sezóny 

24/25 a 25/26 

Datum Informace 

25.03.2024 

P. Benda předložil komplex návrhů, které jsou výsledkem jednání KVB-CH ČBF: 

• Návrh na stanovení limitu počtu zahraničních hráčů v soutěžích Extraliga 

U17 a U19 od sezóny 24/25 

• Návrh na změnu limitu počtu zahraničních hráčů v klubech zařazených do 

Systému Talentované Mládeže od sezóny 25/26 

• Návrh na snížení počtu účastníků Extraligy U19 od sezóny 25/26 

• Návrh na změnu formátu soutěže Extraligy U19 od sezóny 25/26 

• Návrh na změnu režimu hracího formátu soutěže Extraligy U19 od sezóny 

25/26 

Výbor po projednání přijal s úpravami: 

• Návrh na stanovení limitu počtu zahraničních hráčů v soutěžích Extraliga 

U17 a U19 od sezóny 24/25. 

• Návrh na změnu limitu počtu zahraničních hráčů v klubech zařazených do 

Systému Talentované Mládeže od sezóny 24/25 

• Návrh na snížení počtu účastníků Extraligy U19 od sezóny 25/26. 

Zbývajícími návrhy se bude Výbor zabývat na příštím jednání. Výbor uložil P. Bendovi 

dopracovat potřebné podklady. 



 

15.04.2024 

Výbor ČBF byl informován, že P. Benda pracuje na dopracování dokumentů Návrh na 

změnu formátu soutěže Extraligy U19 od sezóny 25/26 a Návrh na změnu režimu 

hracího formátu soutěže Extraligy U19 od sezóny 25/26 a předloží je v budoucnu 

Výboru v rámci samostatného bodu.  

 ÚKOL SPLNĚN 

 
 

24.2  Vyhlášení soutěží pro sezónu 24/25: U19, U17, žákovské, II. Liga mužů, I a II. Liga žen 

Bod programu: 24.2, Vyhlášení soutěží pro sezónu 24/25: U19, U17, žákovské soutěže, II. Liga 

mužů, I a II. Liga žen 

Datum Informace 

15.04.2024 

Výbor projednal návrh M. Jakeše na vyhlášení níže uvedených soutěží pro sezónu 

24/25. 

Návrh na vyhlášení soutěží: 

- I. ligu žen s 12 účastníky 

- II. ligu mužů ve třech skupinách po 12 účastnících 

- II. ligu žen ve dvou skupinách po 12 účastnících 

- extraligu juniorů U19 a kadetů U17 s 16 účastníky 

- extraligu juniorek U19 se 12 účastníky 

- extraligu kadetek U17 se 16 účastníky 

- celostátní ligy juniorů a juniorek U19 ve třech skupinách po 8 účastnících 

- celostátní ligy kadetů a kadetek U17 ve třech skupinách po 8 účastnících 

- ligu starších žáků a žákyň U15 ve čtyřech skupinách po 8 účastnících 

- ligu mladších žáků a žákyň U14 otevřenou všem včas a řádně přihlášeným 

družstvům 

Výbor po projednání předložené návrhy na vyhlášení soutěží schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 

 

 

 



 

24.3  Různé 

Bod programu: 24.3.1, Hlasování per-rollam, Jmenování trenérky reprezentace 3x3 

Datum Informace 

15.04.2024 
Výbor hlasováním per-rollam ze dne 2. 4. 2024 jmenoval na post trenérky 

reprezentace žen 3x3 Michaelu Uhrovou.  

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.2, Otevřený dopis - Vyjádření nespokojenosti s vystupováním rozhodčích, 

Stanovisko ČABR 

Datum Informace 

15.04.2024 

Na jednání Výboru byl pozván R. Vyklický, předseda ČABR, a F. Rón, předseda ČABT, 

aby se vyjádřili k problematice vystupování rozhodčích popisované v otevřeném 

dopisu Moravskoslezských klubů adresovanému Výboru. 

R. Vyklický v prvé řadě uvedl, že stejně jako hráči či trenéři, tak i rozhodčí se několik 

let učí jak pískat, jak komunikovat a jak vystupovat jako určitý „manažer“ utkání. To 

sebou logicky nese, stejně jako u hráčů či trenérů, určité penzum chyb. V této 

souvislosti dále seznámil Výbor s problematikou narůstající agrese vůči rozhodčím, 

jejímž důsledkem je jak obrovská míra odlivu nováčků, kteří často i jen po prvním 

měsíci končí s pískáním, tak i možné případy ne zcela zvládnutých utkání ze strany 

rozhodčích vystavených nepřijatelné agresivitě. Jako řešení tohoto negativního 

stavu zdůraznil potřebu komunikace, interakce a prevence mezi skupinami 

rozhodčích, trenérů, hráčů a rodičů.  

F. Rón potvrdil, že ČABT si je současného negativního stavu vědom a doplnil 

důležitost komunikace mezi trenéry a rozhodčími.  

R. Vyklický seznámil Výbor s projektem „Zelená píšťalka + nováčkovské logo na triku“ 

jehož cílem je ochránit začínající rozhodčí (rozhodčí kteří se učí) od negativních jevů.  

F. Rón seznámil Výbor s připravovaným společným projektem ČABT a ČABR „Spolu 

s respektem“. Jako vhodný komunikační kanál dále zmínil účast rozhodčích na 

trenérských seminářích.  

R. Vyklický a F. Rón uvedli, že se dohodli na vytvoření neformální společné skupiny, 

na kterou se budou moci na jedné straně kluby a trenéři a na druhé straně rozhodčí, 

obracet s žádostmi o posouzení z jejich pohledu negativních situací vzniklých 

v průběhu utkání. 

Výbor po projednání podporuje přestavené pilotní projekty a ukládá ČABR a ČABT 

informovat Výbor o jejich průběhu/výsledcích. 

 ÚKOL SPLNĚN 



 

Bod programu: 24.3.3, Protest Basketbalového klubu Ústí N.L. a.s. na rozhodnutí ČABR o výši 

trestu pro rozhodčí při utkání NBL 

Datum Informace 

15.04.2024 

Výbor byl po seznámení s obsahem podání nucen konstatovat, že v dané věci není 

věcně příslušným orgánem ČBF, proto se podáním nemohl zabývat.  

V obecné rovině pak Výbor uvádí, že v postupu ČABR v konkrétní věci nespatřuje 

(i v porovnání s výší trestů udělovaných hráčům, trenérů či dalším aktérům soutěží 

ČBF) exces, který by vyžadoval změnu platných Basketbalových řádů či předpisů 

upravujících činnost ČABR. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.4, Složení stálého Řídícího orgánu soutěží basketbalu 3x3 

Datum Informace 

15.04.2024 

I. Lukše na základě úkolu Výboru (bod č. 22.3 ze dne 25. 3. 2024) předložil návrh 
stálého Řídícího orgánu soutěží basketbalu 3x3 ve složení: Ivo Lukš, Michael Šob, Petr 
Drobný, Šimon Sedlařík, Martin Jakeš. 

Výbor po projednání návrh stálého Řídícího orgánu soutěží basketbalu 3x3 ve výše 
uvedeném složení schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.5, Výroční zpráva ČBF za rok 2023 

Datum Informace 

15.04.2024 
Výboru byla k projednání předložena Výroční zpráva ČBF za rok 2023.  

Výbor po projednání Výroční zprávu ČBF za rok 2023 schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.6, Žádost o přijetí za člena ČBF – Nadační fond Basketbal Plzeň 

Datum Informace 

15.04.2024 Výbor přijal klub Nadační fond Basketbal Plzeň za člena ČBF. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 



 

Bod programu: 24.3.7, Informace o jednání ALK 

Datum Informace 

15.04.2024 

T. Kotrč informoval Výbor o průběhu zasedání Členské schůze Asociace ligových 

klubů NBL (ALK) konané dne 11. 4. 2024 v Pardubicích.  

ALK schválila stávající herní systém NBL na další 3 sezóny.  

ALK mj. diskutovala záměr snížení počtu cizinců na Zápise o utkání v basketbalu na 4 

od sezóny 2025/26 a možnosti zamezit hráčům juniorského věku hrát dvě utkání 

v jednom dni. Uvedené záměry jsou zatím v diskusi, není nic rozhodnuto, cílem je 

najít prostor pro širší zapojování mladých hráčů do NBL. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.8, Informace DOR 

Datum Informace 

15.04.2024 

R. Tesař informoval, že Dozorčí a odvolací rada ČBF (DOR) zaslala dne 8. 4. 2024 

Výboru a GS shrnutí poznatků z kontrolní činnosti a jednotlivých doporučení 

v souvislosti s fungováním a činností ČBF, jejích pobočných spolků a právnických 

osob, ve kterých má ČBF majetkovou účast. Současně je obsahem zhodnocení dosud 

nevyřešených požadavků, otázek či doporučení DOR, označení (ne)splněných 

záležitostí a nové návrhy, žádosti a doporučení. 

V řešení vznesených žádostí a doporučení bude DOR pokračovat ve spolupráci 

s odpovědnými osobami, zejména s GS, 1. místopředsedou ČBF a vedoucí 

ekonomického oddělení ČBF. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.9, Informace o stěhování ČBF v rámci objektu DOCK IN ONE 

Datum Informace 

15.04.2024 

Z. Bříza informoval Výbor o připravovaném přesunu kanceláří ČBF v rámci objektu 

DOCK IN ONE z přízemí do 5. patra.  

ČBF vzhledem ke stále navyšující se agendě dlouhodobě vnímá potřebu rozšíření 

prostor pro pracovníky ČBF. Současně se jako potřebné ukazuje vytvořit vícero 

zasedacích prostor pro jednání a pro složky ČBF (ČABT, AK…). 

Jelikož stávající nájemní smlouvu nelze bez výrazných sankcí ukončit před koncem 

její platnosti, vstoupila ČBF do jednání s pronajímatelem Crestyl, přičemž se podařilo 

dojednat získání větších prostor v rámci stávající budovy, a to za výrazně 



 

výhodnějších podmínek, než jsou stávající. Konkrétně byly pronajímatelem 

nabídnuty prostory v 5. patře disponující téměř o polovinu větší čistou kancelářskou 

plochou, než jakou v současnosti ČBF využívá v přízemí, kdy tyto jsou nabízeny pouze 

s cca 15% navýšením ceny. Výhodou je, že z přesunu nebudou pro ČBF vyplývat 

jakékoli sankce související s předčasným ukončením stávající nájemní smlouvy 

(pronajímatel má pro stávající prostory k dispozici nového klienta), a že nové 

prostory budou vyžadovat pouze zcela minimální stavební úpravy.  

Výbor vzal informaci na vědomí a s přesunem kanceláří ČBF v rámci objektu DOCK IN 

ONE z přízemí do 5. patra souhlasí. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 24.3.10, Etický kodex ČABT 

Datum Informace 

15.04.2024 

F. Rón informoval Výbor o pracovní náplni a cílech České asociace basketbalových 

trenérů (ČABT). Současně informoval, že v rámci obnovené činnosti ČABT byl dne 

11. 4. 2024 Výborem ČABT projednán a přijat Etický kodex ČABT. ČABT tímto 

navrhuje jeho schválení Výborem ČBF. Z. Bříza informoval Výbor, že třicet 

priorizovaných sportů NSA má nově povinnost zřídit pozici CSR (Corporate Social 

Responsibility), ale i další pozice, jako například dohled nad integritou a bezpečným 

prostředím ve sportu. 

Výbor po projednání schválil Etický kodex České asociace basketbalových trenérů. 

V návaznosti na projednání tohoto bodu T. Kotrč informoval, že představenstvo ALK 

bylo Členskou schůzí ALK vyzváno k dopracování etického kodexu NBL. Následně 

Z. Bříza vznesl podnět, aby ČBF vytvořila určitý „zastřešující“ etický kodex určený pro 

všechny složky ČBF. J. Welsch doplnil, že „zastřešující“ etický kodex by měl zahrnovat 

zapracování hodnot basketbalu jako takového a současně dal ke zvážení otázku 

vzniku etické komise, která by měla mít nástroje pro efektivní vymáhání dodržování 

etického kodexu a možnost uplatňovat případné postihy (zejména sportovně-

technické) za jeho nedodržování.  

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 

Příští schůze Výboru ČBF se uskuteční v pondělí 13. 5. 2024 od 10:00 hod. v kancelářích ČBF, Voctářova 

2449/5, Praha 8. 

 

 

Zapsal: I. Lukš, člen Výboru ČBF     Schválil: Z. Bříza, předsedající schůze 

 


